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The Ministry of Municipalities and Public Works, the Republic of Iraq invites applicants 
from construction companies who wish to be prequalified to tender for "The Basrah 
Water Supply 
Improvement Project, Package l: Rehabilitation of Transmission and Distribution 
Network". The Project will. be implemented under the Loan Agreement No. IQ-P9 dated 
June 11, 2008 between the Government of the Republic of Iraq and Japan International 
Cooperation Agency (JICA).
The project consists of the rehabilitation of approximately 70 km of existing transmission 
and distribution pipelines by replacing them with new pipelines and connecting the new 
pipelines to the existing transmission and distribution networks. The pipelines diameters 
range from 125 mm to 1800 mm and are made of High Density Polyethylene (HDPE) and 
Ductile Iron (DI).

The applicants are required:
 (1) To be a general civil contractor or a management contractor.
 (2) To be in sound financial condition for the last three (3) consecutive years judged 
by business experience record. The applicants that filed a petition under the corporate 
reorganization act and are pending in decision will be disqualified.
(3) To have a minimum average annual construction turnover of Forty (40) million US$ 
calculated as total certified payments received for contracts in progress or completed, 
within the last three (3) years.
 (4) To have done at least two (2) contracts within the last twenty (20) years, that have 
been successfully and substantially completed and that are similar to the proposed 
Works.
 (5) To have a minimum construction experience, as prime contractor, management 
contractor or subcontractor in the following key activities:
a. Construction, testing and commissioning of at least 20 km of 400 mm to 2000 mm 
diameter water Ductile Iron (DI) pipelines
b. Construction, testing and commissioning of at least 50 km of 125 mm to 250 mm 
diameter water welded pipelines such as High Density Polyethylene (I-IDPE), steel or 
uPVC.

The pipelines shall be ones having been in operation for more than two years before 
December 2011.
Interested eligible Applicants may obtain further information from, inspect and purchase 
the Prequalification Documents at one of the following addresses:
Director of Project Management Office 
Project Management Team Directorate 
Ministry of Municipalities and Public Works 
Basrah Great Water Project Building 
Saadi Street, Basrah
Republic of Iraq
Telephone Number : +964 780 640 2140
Electronic Mail Address: abdulmunem@pmt-b.org
pmt@pmt-b.org
Office hours: 9:00 to 15:00 Basrah Local Time
OR
NJS Consultants Co., Ltd.
NJS Tomihisa Building
68- Tomihisa-cho
Shinjyuku-ku
Tokyo 1620067
Japan
Telephone Number :       +813 5919 7453
Electronic Mail Address: njs-sato.y@mbJ.nifty.com
Office hours: 9:00 to 15:00 Tokyo Local Time
A complete set of the Prequalification Documents may be purchased in cash and 
collected by hand by interested Applicant(s) on the submission of a written application 
to one of the addresses above and upon payment of a nonrefundable fee at one of the 
addresses above of US$ 500.00 (United States Dollars Five Hundred Only).
Applications for prequalification are due November 18, 2012 (not later than 12:00 hours 
Baghdad local time).

PQ- Announcement for Construction

NOTICE FOR PREQUALIFICATION
THE REPUBLIC OF IRAQ

MINISTRY OF MUNICIPALITIES AND PUBLIC WORKS
INVITATION TO PREQUALIFICATION FOR TENDER

FOR

THE BASRAH WATER SUPPLY IMPROVEMENT PROJECT
PACKAGE 1: REHABILITATION OF TRANSMISSION AND DISTRIBUTION NETWORK

وزارة التخطيط 
�إعـــادة �إعــــلان منــاق�صــة رقـــم ) 7 ( ل�سنة 2012

) تجهيز �سيـــارة �إطفــــاء (
تعلن وزارة التخطيط –قسم العقود عن إجراء مناقصة تجهيز سيارة إطفاء وحسب التعليمات والشروط الفنية المطلوبة والمرافقة لمستندات المناقصة 
) تعليمات إلى مقدمي العطاءات ( ضمن تخصيصات الموازنة الجارية لعام 2012 ، فعلى الراغبين بالاشتراك من الشركات والمكاتب المتخصصة مراجعة 
مقر وزارة التخطيط –الطابق الثاني –قسم العقود الكائن في كرادة مريم –قرب جسر الجمهورية مستصحبين معهم المستمسكات التالية )هوية الأحوال 
المدنية ، هوية الشركة أو المكتب ، تخويل أو وكالة ( لغرض الحصول على وثائق المناقصة لقاء مبلغ قدره )100,000( مائة إلف دينار غير قابل للرد  على ان 
تقدم العطاءات داخل ظرف مغلق ومختوم مسجل عليه اسم ورقم المناقصة , عنوان الشركة الكامل أو البريد الالكتروني لها مع تثبيت عدد أوراق العطاء 
والتوقيع عليها كافة متضمناً العرض الفني والتجاري  وسيتم إهمـال أي عطاء غير مستوفي لأي شرط من الشروط المبينة تفاصيلها في أدناه ، علما أن 
الوزارة غير ملزمة بقبول أوطأ العطاءات وأن آخر موعد لتقديم العطاءات هو يــوم الأحد المصادف 30 /9 /2012  الساعة الثانية عشر ظهراً ويتحمل من ترسو 

عليه المناقصة أجور نشر الإعلان.

ال�شروط والوثائق المطلوبة:
1- وصل قبض المستندات .

2- الوثائق التأسيسية للشركة مصدقة من مسجل الشركات أو إجازة المكتب .
3- براءة ذمة من مقدمي العطاءات صادرة من الهيئة العامة للضرائب .

4- تقديم التأمينات الأولية والبالغة 1% من قيمة العطاء ، على أن تقدم بصك مصدق أو كفالة مصرفية صادرة من مصرف عراقي مجاز وباسم الشركة أو صاحب المكتب .
5- تقديم الأعمال المماثلة إن وجدت مؤيداً من جهات التعاقد المعنية ولاتقبل الكتب الصادرة من القطاع الخاص.

6- الالتزام بالتعليمات المرافقة ضمن مستندات المناقصة .
7- يكون موعد انعقاد المؤتمر الخاص بالإجابة على استفسارات الراغبين بالمشاركة  هو تمام الساعة العاشرة من صباح يوم الاثنين المصادف 2012/9/24 في مقر الوزارة .

8- مــوعد غــلق المناقصة هو لغايـــة الساعة 12ظهراً من يــوم الأحد المصــــــادف 2012/9/30 ويمكن للشركات المشاركة والحضور لفتح العطاءات  ،ولاية استفسارات أو 
معلومات تتم المراسلة على عنوان البريد الالكتروني لقسم العقود .

Contracts.dep@mop.gov.iq وزارة التخطيط
ق�سم العقود


